
Referat 

 

— 
Børne- og Uddannelsesforvaltningen 

Alminde-Viuf Fællesskole  

Storgaden 3 

6052 Viuf 

 

 
Jens Bechsøfft Bank 

79 79 43 20 
jenba@kolding.dk 

Referat af skolebestyrelsesmøde 20. februar 2025 
 

Møde dato 

20. februar 2025 

Mødested 

Alminde-Viuf Fællesskole 

Mødetidspunkt 

Kl. 17:00 – 20:15 

Kl. 19:00 – 20:00 møde med forældrerådene 

Møde nr. 

5 

Mødeleder 

Thomas 

Afbud til 

jenba@kolding.dk og karinadsouza@hotmail.com 

Deltagere 

Trine Strandmark, Stine Ottsen, Lone Wiuff, Karina D´Souza, Thomas Jensen, Sandra Nissen, Allan 

Sørensen, Mette Schulz, Mogens Breinholdt-Storm, Casper Lund Thomsen, Laura 8.b, Filip 9.x og Jens 

Bank 

Afbud: Laura, Mogens,  

Bemærkninger 

Bilag 1: Invitation til forældrerådsmødet 

Bilag 2: Udkast til retningslinjer for digital dannelse 

Bilag 3:  

 

Dagsorden  

 

1. Godkendelse af dagsorden 5 min  

Godkendt 

 

2. Nyt fra 15 min 

• Skolebestyrelsesformanden  

Der har været fokus på en sikker skolevej.  

Karina har deltaget i møde vedr. nyt opholdssted ved Brugsen. Der er blevet drøftet 

mange gode ideer. Sydtrafik står for projektet og for vedligehold. Projektet regnes 

med at være færdigt 1. september. Der søges input fra udskolingseleverne på 

skolen.  

Karina har været i gang med opstart af en lokalafdeling af Skole og forældre. Der 

er stiftende generalforsamling på Alminde-Viuf Fællesskole d. 10. marts. 

Næstformanden for Skole og forældre deltager som dirigent.  

 

• Elevrådet  

Intet nyt 

 

• Skolelederen 

mailto:jenba@kolding.dk
mailto:karinadsouza@hotmail.com


 

 

 

— 

Side 2 

Der har været drøftelser om kommende Juniormesterlære. Jens har ikke budt ind 

på opgaven.  

Der er ophængt projektbeskrivelse for den kommende legeplads i indskolingen. 

 
3. Cykelsti ved Karina 15 min 

Der har været møde med Vej og park, hvor mangler er blevet gennemgået. Lyset ned af bakken 

vil blive efterset for om det giver lys nok. Derudover afskærmning ved skrænten samt reflekser. 

Herudover laves der flere reparationer. Projektet gøres færdigt i løbet af maj. 

Der er sendt forslag ind til forbedring af krydset ved Brugsen. 

 

4. Tilbageløb fra brugernævnsmøde 30 min 

D. 17/2 var der brugernævnsmøde vedr. Folkeskolens Kvalitetsprogram med fokus på 

Juniormesterlære, timefordelingsplan, valgfag og timebanken. Materialet fra brugernævnsmødet 

blev præsenteret i hovedtræk.  

 

5. Præsentation af foreløbigt udkast til princip for digital dannelse. Drøftelse 25 min 

Udkast til princip blev gennemgået, drøftet og tilrettet.  

Princippet sendes i høring hos skolens lærere, så det kan vedtages på et senere møde.  

 

6. Mad 15 min  

7. Evt. 15 min inkl. klargøring til møde med forældrerådene 

 

8. Kl. 19:00 – 20:00 møde med forældrerådene 60 min 

Jens holdte oplæg om FKP, folkeskolens formål og Anti mobbe strategi. Fælles drøftelse.  

 

9. kl. 20:00 – 20:15 Opsamling på mødet med forældrerådene 15 min 

Fint fremmøde: 32 

Gode drøftelser blandt forældrene.  

 

 


